
Protokół Nr III/10
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 30 grudnia 2010 roku

Otwarcie obrad – godz. 15.06
Zamknięcie obrad – godz. 17.52

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości.
Poprosił  Burmistrz Miasta i  Gminy o informacje na temat powstania obiektu a po 
krótkiej  prezentacji  poprosił  Księdza Proboszcza o poświęci  nowych pomieszczeń 
oddanych do użytku.
Ksiądz  proboszcz  odprawił  modlitwę  i  poświęcił  nowe  pomieszczenia  przyziemia 
ratusza.

Po poświęceniu wznowiono obrady sesji RM.   

Ad.2

Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 
prawomocne  –  w  sesji  uczestniczy  15  radnych  (lista  obecności  radnych,  lista 
obecności sołtysów oraz lista obecności gości zaproszonych stanowią załączniki do 
protokołu).

Ad. 3

Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. F. Majdaka.

Ad. 4

Przewodniczący  RM  –  zaproponował,  aby  protokoły  z  sesji  Rady  Miejskiej  były 
przyjmowane bez odczytywania, gdyż radni mogą zapoznać się z nimi wcześniej w 
biurze Rady Miejskiej.

Przewodniczący  RM  –  zapytał  czy  radni  mają  uwagi  do  protokołu  z  sesji  Rady 
Miejskiej w Radkowie z dnia 1 grudnia 2010 roku.

Nie  wniesiono  uwag  do  w/w  protokołu  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymał się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej 
w Radkowie z dnia 13 grudnia 2010 roku.



Nie  wniesiono  uwag  do  w/w  protokołu  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymał się – 0.

Ad. 6

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego 
radnym  porządku  obrad  (proponowany  porządek  obrad  stanowi  załącznik  do 
protokołu).

Burmistrz – wniósł, aby dokonać zmianę proponowanego porządku obrad polegającą 
na  tym,  aby  zmienić  kolejność  rozpatrywania  projektów  uchwał  w  następujący 
sposób:

 DRUK  NR  3  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy 
Radków rozpatrywać jako DRUK NR 2

 DRUK NR 2 w sprawie budżetu gminy Radków na 2011 rok rozpatrywać jako 
DRUK NR 3. 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z 
uwzględnieniem zmian proponowanych przez Burmistrza:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0    wstrzymał się – 0 .

Ad. 7

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 29 października 2010r. do 
29 grudnia 2010r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

J. Gorczycki – poinformował, że przystanki i znaki drogowe są dewastowane w całej 
gminie. Radny zaproponował, aby zatrudnić kogoś do pilnowania oraz przeznaczyć, 
środki na nagrody dla osób, które będą informowały o wandalach.

Burmistrz – przekaże wniosek do zaopiniowania komisji ds. bezpieczeństwa, jeżeli  
rada uzna wniosek za słuszny i wskaże środki na ten cel. Burmistrz uważa, że na 
terenie gminy są służby, które powinny konsekwentnie wykrywać sprawców. 

Ad. 8

Burmistrz – złożył sprawozdanie za rok 2010 z zakresu zgłoszonych wobec Gminy 
Radków żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  oraz  wydanych  decyzji  ustalających  opłaty  planistyczne 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

O godz. 1638 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1650

Ad. 9



DRUK NR 1 - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 
2010 rok                                                              

Przewodniczący  RM  –  poprosił  z-cę  skarbnika  o  uzasadnienie  przedmiotowego 
projektu uchwały.

Burmistrz – poprosił o przyjęcie zmian w budżecie w przedstawionym brzmieniu.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przedmiotowym projektem uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za -  15     przeciw –    0   wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  2  -  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy 
Radków

Przewodniczący RM – poprosił skarbnika o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz – Pani skarbnik wyjaśni techniki, dlaczego prognoza finansowa musi być 
wprowadzona. Burmistrz poprosił o przyjęcie prognozy finansowej w przedstawionym 
brzmieniu, dodał tylko, że prognoza i budżet złożona do RIO uzyskała pozytywną 
opinię.

Skarbnik – zapytała, czy są pytania.

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



M. Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący  RM  –  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we 
Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2010 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  
Gminy Radków przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2011.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  przedmiotowego  projektu  uchwały  z 
autopoprawkami:
Głosowało 15 radnych:   za -  15    przeciw -   0     wstrzymało się - 0  .

DRUK NR 3 - w sprawie budżetu gminy Radków na 2011 rok 

Przewodniczący RM – poprosił Skarbnika o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz  –  poprosił  o  przyjęcie  budżetu  w przedstawionym brzmieniu,  dodał,  że 
budżet  uzyskał  pozytywną  opinię  RIO.  Burmistrz  wyjaśnił,  że  kształt  budżetu 
określają  dochody  a  nowością  jest  prognoza  finansowa,  która  ogranicza 
funkcjonowanie w zakresie jednostki gospodarczej, ale umożliwia trafne i właściwe 
gospodarowanie pozyskanymi funduszami.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.        
Cz. Jarzyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  -  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący  RM  –  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we 
Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2010 roku o przedłożonym projekcie  budżetu  Gminy 
Radków na 2011 rok – RIO pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej 
Gminy Radków na 2011 rok. 

J. Gorczyczki - jest zaniepokojony stanem dróg w gminie Radków, radny uważa, że 
kwota wykazana w budżecie jest za mała i w inwestycjach też nie ma wpisanych 
środków na drogach, radny zapytał, czy na terenie gminy będą robione drogi. Radny 
uważa, że środki na sport od lat nie zwiększają się zapytał czy nie można zwiększyć  
środków z przeznaczeniem na sport.

Burmistrz udzielił następujących odpowiedzi:



1. w układzie drogowym nie są przyjmowane zadania na drogi w zakresie zadań 
inwestycyjnych, dlatego, że budżet jest bardzo obciążony inwestycjami które 
mają  kontrakty.  W inwestycjach  przy  zadaniach występują  nieprzewidziane 
nakłady, dlatego należy ostrożnie postępować. Burmistrz ma informacje, że na 
drogi  przewidziane  jest  wsparcie  zewnętrzne  na  poziomie  1,5-1,7  mil  a  w 
budżecie na remonty dróg została przewidziana kwota na remonty 90 tys. w 
budżecie,  bo  łatwiej  będzie  funkcjonować  w  sferze  budżetowej  niż  w 
zadaniach inwestycyjnych.  Została  zabezpieczona  suma w budżecie,  która 
stanowi 20% na remonty i modernizacje dróg, jest to plan i program realizacji  
wewnątrz  tzw.  „imienny”,  Burmistrz  chciałby w Tłumaczowie  wykonać  dwie 
drogi,  które  zamknęłyby  zadania  na  teraz.  Burmistrz  uważa,  że  wpisanie 
dużych  kwot  na  inwestycje  drogowe  nie  byłoby  dobrym  rozwiązaniem  z 
powodu braków środków wobec potrzeb, jakie wykazuje gmina 

2. Burmistrz nie zgadza się z opinią radnego, uważa, że gmina jest w czołówce, 
która  w ostatnich  latach poniosła  bardzo duże nakłady na bazę sportową. 
Burmistrz uważa, że należy wspierać i rozwijać bazę, jeżeli baza będzie się 
rozwijała to nakłady gminy zaczną stopniowo się zmniejszać, potrzebne jest 
też działanie środowiskowe i pozyskiwanie środków.  

Burmistrz – poinformował, że na kulturę fizyczną i sport przeznaczono w budżecie 
154.339,00 zł  a z  pozyskanych z profilaktyki  45 tys.  na inne działania.  Burmistrz 
zawsze wspierał sport i dalej będzie sport przez Burmistrza wspierany. 

Po wyczerpaniu procedury przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w 
sprawie  uchwalenia  budżetu  Gminy  Radków  na  2011  rok  z  przyjętymi 
autopoprawkami na posiedzeniach poszczególnych komisji RM:
Głosowało 15 radnych:   za –  15  przeciw – 0   wstrzymał się – 0 .

Burmistrz – podziękował Radzie za przyjęcie budżetu gminy Radków na 2011 rok 
 

DRUK  NR  4  -  w  sprawie  zmiany  uchwały  NR  LXI/300/10  Rady  Miejskiej  w 
Radkowie z dnia 29 października 2010 r. w sprawie podatku od nieruchomości 

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały. 
R.  Markowicz  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –  15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.
  
  
DRUK NR 5 – zmieniający uchwałę nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie 
z dnia 30 grudnia 2004 roku w sprawie Strategii  Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Gminy Radków na lata 2005 – 2015. 

Przewodniczący RM – poprosił Sekretarza Gminy o uzasadnienie przedmiotowego 
projektu uchwały.

Sekretarz gminy – wyjaśniła, że na rok 2011 zostały zaplanowane wpływy z opłat za 
zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w wysokości 145.950 zł, wpływy te 
zostaną  przeznaczone  na realizację  Miejsko  –  Gminnego  Programu Profilaktyki  i 
Przeciwdziałania Alkoholizmowi  i  Miejsko – Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomani.  Zaplanowane  środki  proponowane  są  do  wykorzystania  na  zajęcia 
świetlicowe, sportowe oraz wypoczynek letni i zimowy.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –  15    przeciw –  0    wstrzymało się - 0 .

DRUK  NR  6  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż  i 
zastosowanie bonifikaty przy sprzedaży gminnego udziału w nieruchomości. 

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz – poprosił o przyjęcie projektu uchwały zgodnie z uzasadnieniem.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM. 



S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
Cz.  Jarzyńska  –  komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymało się – 0.

DRUK NR 7 w sprawie nadania nazwy ulicy.

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.
 
Burmistrz – wyjaśnił, że w projekcie uchwały chodzi o uporządkowanie nazewnictwa 
ulic w okolicy zalewu, powstają nowe obiekty, które wymagają numeracji a w wyniku 
dyskusji na komisjach RM została przegłosowana nazwa ulicy na ulice Zacisze.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały zacisze 
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –0    wstrzymało się – 0.
                                                                                               
DRUK NR 8 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 
2011 rok.                                                                                                                    

Przewodniczący  RM  –  wniósł  o  wprowadzenie  do  projektu  uchwały  w  sprawie 
ramowego planu pracy Rady Miejskiej na rok 2011 autopoprawki polegającej na tym, 
aby zamienić pkt 1 z miesiąca lutego z pkt. 1 z miesiąca marca. Przewodniczący RM 
wyjaśnił,  że  propozycja  jest  podyktowana  tym,  że  OSP  kończą  okresy 
sprawozdawcze do końca lutego. 
                                                                                                                                    
S.  Hajłasz  -  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.



R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  przedmiotowego  projektu  uchwały  z 
naniesiona autopoprawką:
Głosowało 15 radnych:   za –   15 przeciw –  0  wstrzymało się – 0 .

O godz. 16.55 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 17.10
 

Ad. 10
Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.
Nie zgłoszono.

Ad. 11
Interpelacje radnych.
Nie zgłoszono.

Ad. 12
Sprawy różne.

J.  Gorczycki  –  radny  podziękował  Burmistrzowi  za  podtrzymanie  tradycji  oraz  w 
imieniu  dzieci  i  rodziców  za  sfinansowanie  paczek  Mikołajkowych  dla  dzieci  w 
Tłumaczowie.

Burmistrz - będzie wierny tradycji.

B. Małek – sołtys wsi Karłów – Pasterka – zwrócił się z prośbą jako pracownik Parku 
Narodowego Gór Stołowych,  aby nie pomijać roli  partnera Parku Narodowego, że 
zawody psich zaprzęgów to wyzwanie dla Gminy i Parku Narodowego, poprosił, aby 
stworzyć  prawo  pozwalające  na  wytyczenie  tras  biegowych.  Wspomniał,  że 
partnerem do programu „Widoki bez granic” jest również Park Narodowy.

Burmistrz – uważa,  że propozycja jest kusząca, jednak istnieją bariery z Parkiem 
również współpraca nad projektem „Widoki bez Granic” jest nienajlepsza. Burmistrz 
ma nadzieję, że Pan Małek jako pełnomocnik Parku zlikwiduje bariery. Burmistrz jest 
otwarty na współpracę Parku, lecz nie zaakceptuje inwazji Parku na terenie gminy, 
jako partner tak jako siła wiodącą nie, bo siłą wiodącą jest gmina.

J. Gorczycki – zapytał, czy w przyszłości posiedzenia komisji będą się odbywały w 
nowej sali czy w innym pomieszczeniu. 



Burmistrz – poinformował, że sala będzie wielofunkcyjna, na której będą odbywały 
się sesje i posiedzenia komisji Rady Miejskiej, są media, które będą dostępne oraz 
będzie  miejsce  na  catering,  grupy  szkoleniowe,  transmisje  poglądowe.  Nowe 
wielofunkcyjne pomieszczenia udostępnione dla Rady i dla rozwoju gminy.  

Przewodniczący RM – ponownie odczytał pismo Burmistrza dotyczące wytypowania 
przedstawicieli  Rady  Miejskiej  w  Radkowie  do  pracy  w  społecznej  komisji 
mieszkaniowej i w komisji ds. przeprowadzania przetargów i rokowań na zbycie lub 
dzierżawę gminnych nieruchomości oraz poprosił o przedstawienie stanowisk Komisji  
RM.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna proponuje do pracy SKM radną Cz. Jarzyńską, K. 
Sypień,  I.  Polanowskiego,  do  komisji  przetargowej  radnego  M.  Gancarskiego  i 
radnego B. Kuczyńskiego oraz do zespołu ds. bezpieczeństwa radnego S. Hajłasza i 
radnego K. Przybycienia. 

R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa proponuje do pracy w 
SKM radnego R. Markowicza, do zespołu ds. bezpieczeństwa radnego S. Hajłasza i  
radnego K. Przybycienia oraz do komisji  przetargowej radnego M. Gancarskiego i 
radnego B. Kuczyńskiego. 

Cz. Jarzyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki proponuje do pracy w 
komisji  ds.  bezpieczeństwa  radnego K.  Przybycienia,  do  pracy  w SKM radną  B. 
Grabowską  oraz  do  pracy  w  komisji  przetargowej  radnego  B.  Kuczyńskiego  i  
radnego M. Gancarskiego.

K. Sypień – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego proponuje 
do  pracy  w  komisji  ds.  bezpieczeństwa  radnego  K.  Przybycienia  i  radnego  S. 
Hajłasza, do pracy w SKM radną B. Grabowską i radnego R. Markowicza oraz do 
pracy w komisji przetargowej radnego B. Kuczyńskiego i radnego M. Gancarskiego.
 
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego proponuje do 
pracy w SKM radnego R. Markowicza, do zespołu ds. bezpieczeństwa radnego S. 
Hajłasza  i  radnego  K.  Przybycienia  oraz  do  komisji  przetargowej  radnego  M. 
Gancarskiego i radnego B. Kuczyńskiego. 

Przewodniczący RM – zapytał  czy wytypowani  radni  wyrażają  zgodę na pracę w 
komisjach.

Radna Cz. Jarzyńska zgłosiła do pracy w SKM radnego K. Przybycienia, który nie 
wyraził zgody.
Radny I. Polanowski nie wyraził zgody na pracę w SKM. 
Radna Cz. Jarzyńska nie wyraziła zgody na prace w SKM.
Radna K. Sypień nie wyraził zgody na pracę w SKM.

Przystąpiono do głosowania nad tym, aby w komisji ds. przeprowadzania przetargów 
i rokowań na zbycie lub dzierżawę gminnych nieruchomości pracowali następujący 
radni: M. Gancarski i B. Kuczyński:



Głosowało 15 radnych:   za – 14   przeciw –    wstrzymało się –1 .

Przystąpiono do głosowania nad tym, aby w SKM pracowali następujący radni: B.  
Grabowska i R. Markowicz. 
Głosowało 15 radnych:   za – 13  przeciw – 0   wstrzymało się -2 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  tym,  aby  przedstawicielami  Rady  Miejskiej  w 
Radkowie w zespole ds. bezpieczeństwa byli radny S. Hajłasz i radny K. Przybycień:
Głosowało 15 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 2.

Ad. 13
Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM  zamknął  III  sesję  Rady 
Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała:         Przewodniczący RM w Radkowie

Lucyna Połowczuk      Bogumił Kuczyński


